

၂၀၂၀ပြည့်နှစ်၊ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့်
တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်များ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
	ကချင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကချင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၂	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကချင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၃	လီဆူးတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကချင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၄	ရဝမ်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကချင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	ကယားပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကယားပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	ကရင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကရင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၂	မွန်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကရင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၃	ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ကရင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
၂	ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
	မကွေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် တိုင်းရင်းသားလူမျိုး မဲဆန္ဒနယ်တွင်ပါဝင်သည့် နယ်မြေများစာရင်း
	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ရှမ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
	မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	မွန်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၂	ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	မွန်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၃	ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	မွန်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	ရခိုင်ပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရခိုင်ပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
၂	ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
	ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်	
၁	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၂	ကချင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၃	လီဆူးတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၄	လားဟူတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၅	အင်းသားတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၆	အာခါတိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
၇	ကယန်း(ခ)ပဒေါင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ရှမ်းပြည်နယ် တစ်ခုလုံး။
	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်	
၁	ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။
၂	ရခိုင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးမဲဆန္ဒနယ်	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး တစ်ခုလုံး။